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Onderwerp:    Voordracht   Zienswijze PS op de begrotingswijziging 
Omgevingsdienst IJmond 2022

Advies commissie NLG:

de Voordracht Zienswijze PS op de begrotingswijziging Omgevingsdienst IJmond 2022 als hamerstuk door 
te geleiden naar PS van 13 december 2021.

Uittreksel van het concept-verslag NLG  22-11-2021: 

4.b Omgevingsdienst IJmond, begrotingswijziging 2022

De voorzitter geeft het woord aan de Statenleden voor hun inbreng in eerste termijn.

Eerste termijn 

Mevrouw De Koning-Hoeve (CDA) merkt op dat haar fractie akkoord gaat om geen zienswijze in te dienen.

Mevrouw De Groot (SP) wil geen zienswijze indienen, maar zij heeft nog wel een vraag. In het vorige stuk ten 
aanzien van de OD NHN wordt voorgesteld om een paar data-analisten en enkele stagiairs aan te stellen. 
Zou de OD IJmond daar ook mee geholpen zijn? In de Zaanstreek zijn vier cacaofabrieken gevestigd; twee 
van Cargill en twee van OLAM. Thans blijkt dat één fabriek van Cargill veel te veel stikstof uitstoot. De 
andere fabriek van Cargill ligt in Wormerland (OD IJmond). Heeft de OD IJmond niet ook meer menskracht 
nodig om de boel daar te controleren?

De heer Roosendaal (VVD) begrijpt dat in de begrotingswijziging 2022 ruim een ton voor VTH+-taken is 
gereserveerd. Wellicht kan de gedeputeerde nog wel een nadere toelichting geven over de kleine vijf ton die 
bij de provincie in rekening wordt gebracht als gevolg van het uitstel van de Omgevingswet. En wellicht kan 
hij ook een vooruitblik geven naar het moment waarop deze permanent ingaat. Hoe verhoudt een ander zich 
tot de manier waarop het tot nu toe werd gedaan. Krijgt de provincie daar dan extra geld voor of niet?
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De heer Van Tiggelen (PVV) merkt op dat zijn fractie kan instemmen met voorliggend besluit.

De voorzitter geeft het woord aan gedeputeerde Olthof voor diens beantwoording.

Beantwoording door gedeputeerde Olthof (PvdA)
Gedeputeerde Olthof komt allereerst op de vraag van mevrouw De Groot (SP) over meer menskracht. Zij 
maakt deze gelijk heel breed in relatie tot de VTH-taken bij de cacaofabrieken. Bij de OD IJmond is er op dit 
moment geen sprake van een discussie over menskracht of van onderbezetting. Naar aanleiding van de 
situatie bij Cargill en wellicht ook andere cacaofabrieken zal het gesprek ongetwijfeld gaan plaatsvinden. 
Het onderwerp ligt thans echter niet voor bij de begrotingswijziging. Gedeputeerde kan de vraag derhalve 
niet beantwoorden, omdat het thans niet aan de orde is.

Statenlid Kostic (PvdD) zou de vraag alsnog via gedeputeerde Olthof aan de OD IJmond willen 
stellen. Is gedeputeerde bereid om dit te doen en hierover terugkoppeling te geven aan PS?

 
Mevrouw De Groot (SP) sluit zich aan bij het verzoek van Statenlid Kostic (PvdD).

Gedeputeerde Olthof (PvdA) heeft er geen enkele moeite mee om tijdens de eerstvolgende 
bestuursvergadering aan de orde te stellen hoe het staat met de bezetting. Hij zegt derhalve toe om dit te 
doen.

Naar aanleiding van de vraag van de heer Roosendaal (VVD) over de kosten voor de bodemtaken wil 
gedeputeerde twee zaken opmerken. Bij de oorspronkelijke begroting 2022 ging men ervan uit dat de 
bodemtaken op 1 januari a.s. zouden overgaan naar de gemeenten. In de loop van dit jaar werd echter 
bekend dat de Omgevingswet pas per 1 juli 2022 ingaat. Het bedrag dat de provincie jaarlijks betaalt, werd 
de andere kant op verrekend. Op het moment dat de Omgevingswet ingaat, moet het bedrag alsnog betaald 
moet worden en wordt een en ander dus weer gecorrigeerd.

De heer Roosendaal (VVD) vraagt of er geen verrekening plaatsvindt met bijdragen die de provincie 
van het Rijk ontvangt. Indien de Omgevingswet nog langer wordt uitgesteld, moet de provincie het 
dan blijven betalen? En wordt de provincie op het moment dat zij niet langer betaalt, gekort op een 
of andere Rijksbijdrage? Hoe werkt dat precies?

Gedeputeerde Olthof merkt wat betreft de langere termijn het volgende op. De provincies krijgen jaarlijks 
vanuit het Rijk een X bedrag voor de bodemtaken. Thans is een discussie gaande over de financiering van 
de bodemtaken als de Omgevingswet ingaat en de bodemtaken voor een groot deel worden overgedragen 
naar de gemeenten. Hoe gaat die financiering dan lopen? Gedeputeerde wil de Staten daar op een later 
moment graag over bijpraten. Daar is het laatste woord nog niet over gezegd. Gedeputeerde zit ook als 
vertegenwoordiger van het IPO aan tafel. Eind november vindt een Bestuurlijk Overleg plaats met de 
staatssecretaris teneinde over de financiering van de bodemtaken te spreken.

De voorzitter noteert de door gedeputeerde gedane toezegging alsmede de aankondiging dat hij later komt 
te spreken over de financiering van de bodemtaken. 

De voorzitter beluisterde dat iedere fractie akkoord was om geen zienswijze in te dienen. Voorts is er geen 



3 | 3  | Advies aan PS

behoefte aan een tweede termijn. De voorzitter concludeert op basis hiervan dat het als hamerstuk naar de 
eerstvolgende PS-vergadering kan worden doorgeleid.


